

租用北區社區會堂／社區中心的

抽籤安排

有關 2020 年第 1 季度租用北區社區會堂／社區中心場地及設施的抽籤，將於 2019 年 10 月 17 日(星期四)上午 10 時於祥華社區會堂會議室(地址：新界粉嶺祥華村)舉行。屆時歡迎申請團體派員監察抽籤程序。本處會於抽籤後起計 10 個工作天內把結果告知申請團體。

如有查詢，請致電 2675 1723 與鍾先生聯絡。

北區民政事務處

2019 年 9 月

Lots Drawing for Hiring Community Halls/ Community Center in North District

Lots drawing for hiring Community Halls/ Community Center in North District for the 1st quarter of 2020 will be held on 17th October 2019 (Thursday), 10 a.m., in **Meeting Room of Cheung Wah Community Hall** (Address: Cheung Wah Estate, Fanling, New Territories). Applicant organizations may delegate representatives to monitor the lots drawing procedures. This office will inform the organizations concerned of the results within the next 10 working days.

If you have any enquiries, please contact Mr. Chung at 2675 1723.

North District Office

September 2019